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SPOROČILO ZA MEDIJE 
 
Celje, 4. decembra 2010 
 
IZREDNA SKUPŠČINA PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE 2010, DOGOVOR PZS – GRZS PODPISAN 
 
V glavni dvorani Narodnega doma Mestne občine Celje je v soboto, 4. decembra 2010, potekala izredna 
skupščina Planinske zveze Slovenije. Zbralo se je 130 delegatov od 257, kolikor je planinskih društev. V 
drugem delu pa se je število celo povečalo na 132 delegatov. Po glasbenem uvodu Šaleškega študentskega 
okteta je predsednik PZS Bojan Rotovnik v nagovoru pozdravil vse prisotne. V govoru je še posebej 
izpostavil temelj planinstva, prostovoljstvo, in čestital Rozaliji Skobe (PD Krka Novo mesto), ki je prejela 
priznanje za najprostovoljko leta 2010, ter pozdravil ambasadorko evropskega leta prostovoljstva 2011 
Magdaleno Strmšek iz PD Moravče. Izrazil je željo za prehod iz formalnih okvirov, v katerih se planinska 
organizacija trenutno nahaja, na bolj vsebinsko delovanje, kot je npr. prenova akcij Ciciban planinec in 
Mladi Planinec. Poleg obravnavanja izhodišč za nov statut, sta pomembna tudi vsebinski in finančni načrt 
dela za leto 2011, obravnavana na tej skupščini. Na koncu je pozval planinska društva na plačilo 
obveznosti do Slovenskega planinskega muzeja. 
 
Za delovno predsednico je bila izvoljena predsednica Savinjskega meddruštvenega odbora Manja Rajh. 
Predlog Marjana Burje (PD Kranj) o izločitvi točke o izhodiščih za nov statut PZS ni bil sprejet, zato je 
skupščina v nadaljevanju potekala po predlaganem dnevnem redu.   
 
Sledila je predstavitev dogovora o sodelovanju PZS in GRZS, ki jo je zbranim predstavil podpredsednik 
PZS Tone Tomše. Kronološkemu pregledu sodelovanja je sledil vsebinski del, saj naj bi sodelovanje med 
obema zvezama, koristilo obiskovalcem gora v obliki skrbi za varnost, pa na preventivnemu področju, 
izmenjevanju izkušenj in prenašanju znanj na člane obeh zvez ter širšo planinsko in ostalo javnost. 
Ustanovljen je bil tudi odbor Gore in varnost, sestavljen iz predstavnikov PZS (Borut Peršolja, Drago 
Horjak, Tomo Česen) in GRZS (Franc Miš, Jani Bele, Ljubo Hansel). V letu 2012 naj bi tako na podlagi trdega 
skupnega dela že predstavili nacionalni program varnosti v gorah, kakovosten, strokoven in finančno 
podprt program. Predsednika obeh zvez, Bojan Rotovnik in Igor Potočnik, sta dogovor o sodelovanju 
nato tudi svečano podpisala. 
 
Strokovna sodelavka Mladinske komisije PZS Veronika Susman Šegatin je predstavila prenovo akcij 
Ciciban planinec in Mladi planinec, kjer je cilj prenove pritegniti v naše vrste čim več najmlajših.  
Izvedene so bile tudi dopolnilne volitve z javnim glasovanjem za prazno mesto podpredsednika PZS, ki ga 
je zasedla Slavica Tovšak (PD Jakoba Aljaža), za ostala mesta so delegati glasovali tajno. Tako je Mihael 
Kersnik (PD Dovje – Mojstrana) postal tožilec pri Častnem sodišču PZS, Dragica Onič (PD Poljčane) 
namestnica člana častnega sodišča, Irena Matekovič (PD Krka Novo mesto) članica Nadzornega odbora 
PZS in Mirko Tovšak (PD Mislinja) v drugem krogu član Upravnega odbora PZS.  
 
Podpredsednik PZS Borut Peršolja je v sedmi točki predstavil vsebinski in finančni plan za leto 2011. 
Vsebinski program dela predsedstva PZS, program dela komisij in odborov ter finančni načrt za leto 2011 
so bili z večino sprejeti. 
 
Bojan Rotovnik je v predstavitvi izhodišč za nov statut predstavil razloge za spremembe, usmeritve za nov 
statut, dileme, ki so se pojavile v javnih obravnavah, katera izhodišča so bila nerazumljena, ter načrte za 
prihodnost. Pred glasovanjem so se v razpravo vključili Darko Lorenčič (PD Paloma), Jurček Nowakk (PD 
Moravče) in Jože Rovan iz Komisije za turno kolesarstvo PZS.  
Predlog izhodišč za nov Statut PZS kot tak je bil sprejet z večino glasov.    

http://www.pzs.si/
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Sledilo je tajno glasovanje o štirih glavnih izhodiščih za nov statut, od teh je bil sprejet predlog o 
nespreminjanju imena MDO, o glasovanju na skupščini in sprejeta je bila nova varianta o včlanjevanju 
novih planinskih društev, medtem ko organiziranje tržne dejavnosti v planinski organizaciji ni bilo sprejeto. 
 
Predsednik PZS je na koncu podal informacijo o članarini za leto 2012, ko naj bi se članarina vsebinsko 
veliko bolj obogatila, uvedene naj bi bile določene novosti, želja je tudi plačevanje članarine neposredno v 
kočah itd. Za pripravo vseh sprememb bo izvedenih več aktivnosti (javna razprava, analiza ugodnosti, 
promocija članstva, uvajanje dodatnih možnosti plačila ...). V letu 2011 pa članarina ostaja enaka kot v 
2010. S to točko se je skupščina tudi zaključila. 
 
Novoizvoljena podpredsednica PZS Slavica Tovšak, PD Jakoba Aljaža, je ob izvolitvi povedala: »Vsekakor 
moram reči, da me je povabilo predsednika Bojana Rotovnika presenetilo, čeprav sem spremljala 
dejavnost novega vodstva takoj po izvolitvi in sem ugotavljala, da se v planinski organizaciji pripravljajo 
spremembe, prišle so nove ideje, za kar sem bila vedno navdušena in me je pravzaprav to delo pritegnilo. 
Funkcijo sem vzela kot izziv, kajti zdi se mi, da imam določene izkušnje, tako na področju planinstva, kot 
tudi sicer in bi lahko s svojim znanjem doprinesla k temu, da se uresniči, kar si je vodstvo zadalo. Program, 
ki so ga danes predstavili, je tudi moj program in mislim, da mi ne bo težko delati in uresničevati te ideje. 
Vem, da bo to terjalo veliko mojega prostega časa in da bom morala začeti razmišljati o tem, kako s 
funkcijami, ki jih še imam v okviru planinske organizacije naprej, kajti biti kvaliteten na mnogih področjih 
je nemogoče. Najbolj mi je žal, da zapuščam svoje prijatelje v uredništvu Planinskega vestnika, ki so 
resnično odlični, in s katerimi sem se zelo dobro ujela; vem, da so delavni in marljivi. Ni mi problem delati, 
če le bo to tisto, kar si želijo planinska društva, kajti nismo sami sebi namen, pač pa delamo v dobrobit 
celotne planinske organizacije, za katero si želim, da bi bila sodobna evropska organizacija, ki bo lahko na 
vseh nivojih svojega delovanja brez sramu pokazala svoj obraz.«  
 
Andrej Brvar, PD Domžale, predsednik nadzornega odbora PZS je o tokratni izredni skupščini in delu v 
prihodnje v PZS dejal: »Na rednih skupščinah je železni repertoar in tam velikih vsebinskih razprav običajno 
ni, saj je treba obravnavati in sprejeti nujne dokumente. Zato pozdravljam take oblike srečanj, ki pa jih ne 
bi imenoval izredne, pač pa bi jih preimenoval. Gre za srečanja, kjer lahko vodstvo komunicira z bazo na 
najbolj direkten način, kar se je pokazalo tudi danes, ko je vodstvo preverjalo nekatere ideje, ki so si jih 
zastavili. Razprava sicer ni bila bogata, vendar je bila večina predlogov potrjenih, kar pomeni, da so 
delegati vodstvu dali mandat, da po vsebinski plati nadaljujejo naprej.  Osebno me veseli, ker so delegati 
eksplicitno zavrnili poskus, da skozi stranska vrata zopet v planinstvo spravimo strankarske funkcionarje, 
kar smo enkrat že odločno zavrnili, me pa po drugi strani žalosti, da so isti delegati zavrnili možnost, da bi 
PZS tržne funkcije opravljala na bolj profesionalni način, kar pomeni, da bi lahko bolje tržili in imeli večji 
izplen. To je pač peza delegatskega sistema, ki ga ta trenutek imamo in to moramo žal sprejeti.« 
 

Irena Mušič Habjan in Vladimir Habjan 
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